
KOOSOLEKU PROTOKOLL 23. november 2023 1-15/23/11
Viljandi Raekoda
Algus kell 17.00, lõpp kell 20.00

Koosolekut juhatas: Rosette Liis Uus
Protokollis: Pihla Põld

Kohal olid: Karl Kristofer Alp (17:16), Karmen Ilus, Reimo Jürjo, Emma Kruusmäe (17:16),
Elerin Leppik, Pille-Riin Lillepalu, Kristjan Maiste, Pihla Põld, Marissa Heleen Tõigast,
Rosette Liis Uus
Kohal olid interneti kaudu: Doris Meinbek, Karin Maria Saarepuu (17:12), Meribel Tamla
Puudusid: Martin Hendrikson, Grete Loorberg, Mimi Beatrice Melin, Sebastian Murdla,
Rainer Oras, Karoliina Josefiina Raudsepp, Triin Riisenberg, Karmen Sikk
Külalised: Põltsamaa Noortevolikogu, Madis Timpson, Tonio Tamra, Kalvi Märtin

KOOSOLEKU PÄEVAKORD:

1. Eelnõud
1.1. Eelnõu 2023/211 – Loa andmine varaliste kohustuste võtmiseks – Järveotsa

arendusala
1.2. Eelnõu 2023/207 – Viljandi linna 2023. aasta II lisaeelarve
1.3. Eelnõu 2023/205 – Viljandi Linnavalitsusele avaliku saunateenuste

korraldamise kohustuse panemine
1.4. Eelnõu 2023/196 – Kultuuri- ja spordikomisjoni põhimäärus

2. Kiri Aqva Hotels OÜ esindajale
3. Suhtluskanalid
4. Koosolekute ajad
5. Meeskonnapäev
6. Muud küsimused



PÄEVAKORRAPUNKT NR 1
Eelnõud

3.1. Eelnõu 2023/211 – Loa andmine varaliste kohustuste võtmiseks – Järveotsa
arendusala
Eelnõud tutvustas Kalvi Märtin.
OTSUSTATI: Eelnõud toetada ühehäälselt.

3.2. Eelnõu 2023/207 – Viljandi linna 2023. aasta II lisaeelarve
Eelnõud tutvustas Madis Timpson.
OTSUSTATI: Eelnõud toetada ühehäälselt.

3.3. Eelnõu 2023/205 – Viljandi Linnavalitsusele avaliku saunateenuste
korraldamise kohustuse panemine
Eelnõud tutvustas Tonio Tamra.
OTSUSTATI: Eelnõud toetas 1, vastu 7, erapooletuid 2.

3.3. Eelnõu 2023/196 – Kultuuri- ja spordikomisjoni põhimäärus
Eelnõud tutvustas Pille-Riin Lillepalu. Arutati punkte, mida võiks üle võtta ka
Viljandi Noortevolikogu põhimäärusse. Näiteks võiks lisada Viljandi Noortevolikogu
põhimäärusse punkti: teha kord aastas iseenda jaoks ülevaade komisjoni tööst.
OTSUSTATI: Eelnõud toetada ühehäälselt.

PÄEVAKORRAPUNKT NR 2
Kiri Aqva Hotels OÜ esindajale

ARUTATI: Päevakorrapunkti tutvustas Madis Timpson.

OTSUSTATI: Võtta teadmiseks. Samuti tehti ettepanek:
1. Leppetrahv Aqva Hotels jaoks võiks olla suurem.

PÄEVAKORRAPUNKT NR 3
Suhtluskanalid

ARUTATI: Kuna tundub, et Discordis infovahetus ei tööta ja sõnumitele ei vastata, oleks hea
suhtluskanalit muuta. Tehti ettepanekuid suhtluskanalite osas. Samas võiks proovida veel
rääkida liikmetega, et teadetele vastataks.

OTSUSTATI: Jätkata Discordi kasutamist, kuni selgub, et see enam ei sobi, või kuni tuleb
parem idee, millisel kanalil suhtlust jätkata.



PÄEVAKORRAPUNKT NR 4
Koosolekute ajad

ARUTATI:Muuta koosoleku aega, kuna eelarve- ja arengukomisjon on samal ajal ning
osadele liikmetele ei sobi praegune aeg.

OTSUSTATI: Jätta koosolek samale ajale, kuid kolida Viljandi Gümnaasiumist Raekotta,
siis saaksid külalised, kes eelarve- ja arengukomisjonis on, tulla meile allkorrusele
tutvustama eelnõusid.

PÄEVAKORRAPUNKT NR 5
Meeskonnapäev

ARUTATI:Millal ja kus korraldada meeskonnapäev uutele ja vanadele liikmetele. Viljandi
Noortevolikogule tulid pakkumised teha: ohtliku liiklusega kohtadele kõnniteedele kirjad
“Peatu, vaata, veendu” ja pumptrack`i parki helendavad prügikastid. Arutati, kas
meeskonnapäeval võiks teha helendavaid prügikaste.

OTSUSTATI: Küsida kõigilt liikmetelt täpsemalt, milline kuupäev neile jaanuaris sobib.

PÄEVAKORRAPUNKT NR 6
Muud küsimused

ARUTATI: Kalvi Märtin tutvustas eelnõud: Viljandi Muinsuskaitseala kaitsekord. Räägiti
eelnõu positiivsetest ja negatiivsetest külgedest.

OTSUSTATI: Projekt Kogukonnaaed lugeda lõppenuks.

(allkirjastatud digitaalselt)
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